

EU-Konformitätserklärung
EU-Declaration of Conformity

Hiermit erklären wir
We, the undersigned

EGLO Leuchten GmbH
Heiligkreuz 22
A-6136 Pill

in alleiniger Verantwortung, dass nachstehendes Gerät
declare under our sole responsibility, that the following device

Geräteart: Product:	Wandleuchte Wall-lamp
------------------------	--

Artikelnr./Article Nr.: siehe Anhang / see attachment
--

die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union erfüllt:
is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation:

LVD 2014/35/EU

Des Weiteren erfüllt der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung die Vorschriften der **ROHS Richtlinie 2011/65/EU** geändert durch **(EU) 2015/863** des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten.
The object of the declaration described above is in conformity with **RoHS Directive 2011/65/EU** and its amendment of **(EU) 2015/863** of the European Parliament and the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.

Diese Richtlinien werden insbesondere durch Anwendung folgender **harmonisierter Normen** und **Verordnungen** erreicht:
This is possible by application of the following **harmonized standards** and **regulations**:

LVD	EN 60598-2-1:1989 EN 60598-1:2015+A1:2018 EN 62493:2010 EN 62493:2015
ROHS	EN IEC 63000:2018

Anbringung der CE-Kennzeichnung 2023
Pill, 24.08.2023
Unterzeichnet für und im Namen von:
Signed for and on behalf of:

EGLO-LEUCHTEN
Gesellschaft m.b.H.
Heiligkreuz 22
A - 6136 PILL
Tel. 0 52 42 / 69 96

Mag. Axel Böchzelt

(General Manager)

Attachment to EU Declaration of Conformity				
Trade mark	Art. Number Art. number	IP-Code	Schutzklasse Protection class	Wattage
EGLO	390394	IP20	II	E27 – max. 1x40W